



### Styremøte i Malvik IL

Onsdag 23. april 2025, kl. 18.00 – 20.30

Klasserom, Vikhammer Ungdomsskole

Til stede: Bjarne Sørgjerd (styreleder), Trine R. Winje, Ole Gunnar Kjøsnes, Siri Eide, Vidar Furu, Siri Aftret Svendsen, Ove Rian, Morten Forbord og Merete R. Larssen-Aas

Forfall: Didrik Tårnesvik og Hugo Hallen

|           |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
|-----------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|           | <p>Godkjenning av innkalling og dagsorden. Sjekk av habilitet</p> <p><i>Styret godkjenner innkalling og dagsorden.</i></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
|           | <p><i>Styreprotokoll fra 25.03.2025 er godkjent pr e-post.</i></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
|           | <p>Presentasjon av styremedlemmer, runde rundt bordet.<br/>Hvordan vil vi fungere som styre?</p> <p>Forventninger:<br/>Produktivt styre, klare beskjeder, god orden og struktur, god takhøyde, gode diskusjoner, trivelig, folk som spiller godt sammen, løfte blikket som hovedstyre for et stort idrettslag, hvilken plass skal MIL ha i lokalsamfunnet, fortsette på strategi, fortsette på sportslig utvikling for hele MIL, fullføre nytt klubbhus for MIL, ha det fint sammen, gjennomføre mål vi setter oss, fortsette den gode stimen og det gode arbeidet, bygge klubb for nye innbyggere, bruke folk det hvor de er gode, få ut det beste i folk.</p>                                                                                                             |
| Sak 22/25 | <p><b>Kort status drift v/daglig leder</b></p> <p>Nytt idrettsår med nytt hovedstyre og avdelingsstyrer i MIL. Fullført idrettsrapportering for MIL, frist 1.april.</p> <p>Fullført søknad om spillemidler nytt klubbhus. Søknaden er godkjent i fylkeskommunen med søknadssum 2,3 mill. Forventer svar på søknad i juni.</p> <p>Kort redegjørelse for MILs ansvar for veksling St. Olavsloppet. Det blir MIL lag på St. Olavsloppet i år. DL har vært i dialog med Torleif Sørnes i MIL Gåfotball som har sagt seg villig til å ta ansvar for vekslingen for MIL. Dette med DL som admin ressur. Det er også ønskelig at MIL O-avd tar ansvar for tidtakerbordet/speaker. Som en årlig avtale foreslår DL kompensasjon til MIL Gåfotball kr 5000,- og O-avd kr 1000,-.</p> |



|           |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
|-----------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|           | <p><u>Vedtak:</u> MIL Gåfotball tilgodeses med kr 5000,- og O-avd kr 1000,- for henholdsvis ansvar for veksling og tidtakerbord/speakertjeneste under St. Olavsloppet. Ordningen opprettes som en årlig avtale. DL vil fungere som admin ressurs.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
| Sak 23/25 | <p><b>Kort status økonomi v/øk ansvarlig</b></p> <p>Felleskostnader skal nå fordeles pr avdeling, derfor er økonomien til hovedlaget nå bedre sammenlignet med tidligere år. God kontroll, spennende med bytte av regnskapssystem, mål om alle lagskontoer inn i det nye regnskapssystemet innen året. Alle styremedlemmene i hovedlaget har innsyn i MIL via Power Office. MIL samlet bør ha oversikt over det totale MIL (vi er ett idrettslag) og gjerne via økonomi som tema på avdelingsmøte på vår og høst.</p>                                                                                                                                                                                    |
| Sak 24/25 | <p><b>Presentasjon status klubbhus</b></p> <p>Vedtak sak klubbhus på årsmøte, rammesøknad sendt uken etter årsmøtet, uken etter ute på offentlig anbud. Viktig med dialog med avdelingene ifm lån ved behov for å unngå ekstra kostnader. Planer om «allmøte/infomøte» i september om nytt klubbhus, viktig arbeid framover å etablere et driftsstyre/driftsmodell. Behov for tiltak for å iverksette fart på markedsarbeidet.</p> <p>Tre søknader sendt til kommunen 4.april 2025:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Søknad kommunal lånegaranti</li><li>• Søknad forskuttering spillemidler og moms</li><li>• Ber om bekreftelse for fritak offentlige kommunale avgifter og strøm</li></ul> |
| Sak 25/25 | <p><b>Gjennomgang ansvarsområder klubbhus</b></p> <p>Refererer til eget skriv av Ole G som vedlegg til sak.</p> <p>Styret stiller seg bak organiseringen foreslått for videre arbeid med nytt klubbhus.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
| Sak 26/25 | <p><b>Ansettelse midlertidig prosjektstilling, Terje Hammerbukt.</b></p> <p>Styreleder går i dialog med Terje med mål om avtale innen 01.05.25. Styret lager mandat for avtale ila mai.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
| Sak 27/25 | <p><b>Kandidater til idrettsrådet ble vedtatt på mail i forkant.</b></p> <p>Årsmøtet til MIR i morgen 24.04 kl. 19.00</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| Sak 28/25 | <p><b>Agenda / dato avdelingsmøte</b></p> <p>Avdelingsmøte: 27. mai kl. 19 – 21 på VUS<br/>Agenda: Samme mal som i fjor</p> <p>Neste styremøte: Mandag 12. mai kl. 18-20.30 på Idrettens Hus</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |